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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
 

Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Neel Blaes Rocco (SDP) je na 26. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 10. rujna 2019. godine postavila vijećničko pitanje: 

 
„Tolerantna Hrvatska u slobodnoj Europi”. To je bio slogan amsterdamske koalicije na  
nedavnim izborima za Europski parlament. I nakon lokalnih izbora 2017. predsjednik IDS-a 
Boris Miletić izjavio je kako je IDS-ova pobjeda zapravo pobjeda istarskih vrijednosti, a među 
njima je i tolerancija. 
Uzevši u obzir nedavni članak u Glasu Istre gdje piše o brojnim homofobičnim izjavama 
jednog člana IDS-a, to jest labinskog gradskog vijećnika Ervina Mešanovića, moramo se 
pitati: 
Da li je tolerancija koju IDS spominje svakom prilikom samo kulisa iza koje se svašta skriva ili 
je to istinska vrijednost? I da li ta tolerancija također obuhvaća seksualne manjine? 
Pošto nisam do sada čula nikakvu izjavu od strane čelnika IDS-a u vezi ovoga, pitala bih 
Vas, gospodine gradonačelniče, što Vi mislite o izjavama gospodina Mešanovića? Drugim 
riječima: da li je po Vašem mišljenju ok reći da “gay nije ok“?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, Gradonačelnik Grada Labina. 

 
„Zahvaljujem vijećnici Neel Blaes Rocco na postavljenom pitanju. 
Istarski model prava manjina, istarski model tolerancije mora živjeti i svatko tko me zna 
sigurno će to i reći, nikada nisam niti ću razmišljati ili poduzimati išta suprotno od toga. 
Svatko od nas ima pravo na različitost, različitost je bogatstvo, a ukoliko neki daju mišljenja 
koja su suprotna od stava svih nas zajedno, to su mišljenja koja su osobna mišljenja i nemaju 
veze niti sa Gradom Labinom, niti sa Gradskim vijećem, niti sa IDS strankom.“ 

 
 

Sa poštovanjem,  

                                                             v.d. Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

 

 


